



# ចុងបញ្ចប់នៃជីវិត

តើអ្នកត្រៀមខ្លួនហើយឬនៅ?



អ្វីៗក្នុងចក្រវាឡរូបវិទ្យា មានការចាប់ផ្តើម និងបញ្ចប់!

## មាតិកា

សេចក្តីផ្តើម ~ ព្រលឹង ~ ការអធិស្ឋានព្រលឹង ~ ទុក្ខញ្ញយ ~ ការអធិស្ឋានទុក្ខញ្ញយ ~

បូជាសព ~ ការអធិស្ឋានអាក្រក់ឡើងវិញ ~ ការអធិស្ឋានល្អឡើងវិញ ~ ទីបញ្ចុះសព

ថ្ងៃជំនុំជំរះ ~ មាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ ~ បទពិសោធន៍ជីវិត តុដេក ~

Reincarnation ~ Angel ~ Guardian Angel ~ Reaper ~ Gatekeeper ~ other Angels ~

ស្លាប់

## សេចក្តីផ្តើម

A Soul បានបញ្ចប់បេសកកម្មរបស់ខ្លួន។ វាត្រៀមរួចជាស្រេចដើម្បីចាកចេញពីរាងកាយ - cal និងបន្តចូលទៅក្នុង Afterlife ។ សម្រាប់សាច់ញាតិ មិត្តភក្តិ និងសហគមន៍នៅទីនោះ មានការសោកស្តាយជាខ្លាំង។



Afterlife ចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងការបូជាសព ដើម្បីធ្វើឱ្យប្រាកដថាព្រលឹងត្រូវបានដោះលែង។ Cre-mation បញ្ចេញព្រលឹង។ ភ្លើងសម្អាតការឆ្លងមេរោគក្នុងខ្លួន ហើយបញ្ចេញព្រលឹងដើម្បីបន្តទៅកាន់ទ្វារវិញ្ញាណ។

បន្ទាប់ពីការស្លាប់ 'Relive Good Prayer' ឬ 'Relive Bad Prayer' អាចត្រូវបានប្រើ។ ការអធិស្ឋានទាំងនេះសុំ 1 ព្រះ ឱ្យរង្វាន់ឬដាក់ទណ្ឌកម្មមនុស្សម្នាក់។



ទីបញ្ចុះសពមិនអាចទទួលយកបានទេ ពួកគេត្រូវបានកែច្នៃឡើងវិញសម្រាប់គោលបំណងផ្សេងទៀត។

Gatekeeper Angel សម្រេចចិត្តថាតើត្រូវស្នាក់នៅព្រលឹង ឬបញ្ជូនវាមកវិញ។ ច្រកទ្វារងងឹតព្រលឹងត្រលប់មកវិញ។



ច្រកទ្វារដ៏ភ្លឺមួយដែលទទួលបានព្រលឹងមានថ្ងៃជំនុំជំរះ។

នៅថ្ងៃជំនុំជំរះ ទី 1 សំណួររបស់ព្រះ គឺជាព្រលឹង។ បន្ទាប់ពីសាកសួររួច ព្រលឹងនឹងបន្តទៅកាន់មាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ។ A Soul រំលឹកបទពិសោធន៍ជីវិតអាក្រក់ និងល្អរបស់វា។ បន្ទាប់មកវាផ្លាស់ទីទៅ Life experiences Vault ។

ទាំងព្រលឹងមួយទទួលបានរូបកាយមួយទៀត គឺត្រូវចាប់បដិសន្ធិឡើងវិញ។ ឬព្រលឹងបានប្រមូល-ed បទពិសោធន៍ជីវិតគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីក្លាយជាអស់កល្ប (ទេវតា) ។ ទេវតាចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងការក្លាយជា Guardian បន្ទាប់មក Reaper ក្នុងការក្លាយជា Gatekeeper ។

## មូលដ្ឋាន

មានទេវតាផ្សេងទៀត។

1 ព្រះ ហៅសកលលោកខាងវិញ្ញាណថា 'ស្ថានសួគ៌' ។

ឋានសួគ៌ គឺជាកន្លែងដែល ព្រលឹង ក្លាយជា 'អស់កល្យានិច្ច' ។

1 ព្រះ ត្រាស់ហៅអ្នកដែលនៅអស់កល្យានិច្ច៖ 'ទេវតា' ។

ព្រលឹង អ្នកទទួលបាន 1

1 ព្រះ ជាព្រលឹងដើម និង ជាព្រលឹងអស់កល្យានិច្ច។ ព្រលឹងគឺខាងវិញ្ញាណ។ នេះ។

ព្រលឹងដើមគឺ 1 ព្រះទាំងល្អនិងអាក្រក់។

1 ព្រះ បានបង្កើតពិភពលោក 2 ប្រភេទ។ វិញ្ញាណ៖ 'ឋានសួគ៌' និងរូបកាយ៖ 'សកល' ។ ពួកគេមានការបំពេញគ្នាទៅវិញទៅមក។ នៅថ្ងៃទី 4 នៃការបង្កើត

1 ព្រះ បានប្រទានគ្រប់ជីវិតខាងរូបកាយដៃគូខាងវិញ្ញាណ។ ព្រលឹងមួយ! អ្នកទទួលបាន 1. រដ្ឋនៃព្រលឹងមនុស្សចាប់ផ្តើមនៅ៖ កំណើត> ការរីកលូតលាស់> ការរៀន> ការគុណ> ការបង្រៀន> ការស្តាប់> ការបូជា។

ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំមាន? ព្រលឹងមួយ (របស់អ្នក) មកពីសកលលោកខាងវិញ្ញាណទទួលបានការណែនាំរបស់វា (ពី 1 ព្រះ) អំពីអ្វីដែលបទពិសោធន៍ជីវិត (អារម្មណ៍ និងរូបវិទ្យា) ដែលវាមាននៅក្នុងសកលលោករូបវិទ្យា។ ការណែនាំគឺមិនច្បាស់លាស់ដូចទៅនឹង

ត្រូវបានរំពឹងទុកពីសកលលោកដែលមិនល្អឥតខ្ចោះ។ ផ្តល់ភាពបត់បែនព្រលឹងសម្រាប់ការបញ្ចប់បេសកកម្មរបស់ខ្លួន។ ដើម្បីបំពេញបេសកកម្មរបស់ខ្លួននៅក្នុង Physical Uni-verse ព្រលឹងត្រូវការរូបរាងរាងកាយ (រាងកាយរបស់អ្នក)។ ហេតុផលសម្រាប់

អត្ថិភាពរបស់អ្នកគឺដើម្បីជួយព្រលឹងរបស់អ្នកឱ្យទទួលបានបទពិសោធន៍ជីវិតដែលវាត្រូវការបំពេញបេសកកម្មរបស់ខ្លួន។

បទពិសោធន៍ជីវិត គឺជាព្រឹត្តិការណ៍ដែលអ្នកចងចាំរហូតដល់ថ្ងៃស្លាប់របស់អ្នក ឬការបាត់បង់ការចងចាំ។ ព្រឹត្តិការណ៍ទាំងនេះគឺជាការសប្បាយរីករាយ (សុបិនក្លាយជាការពិត..) ឬមិនសប្បាយចិត្ត (គ្រោះថ្នាក់ធ្ងន់ធ្ងរ ..), ការសាងសង់អក្សរ។ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាល ជឿថាបុគ្គលគ្រប់រូបនឹងកត់ត្រាបទពិសោធន៍ជីវិតរបស់ពួកគេ និងឆ្លងកាត់ them on: ចំណេះដឹងបន្ត!

ហេតុអ្វីបានជាមនុស្សខ្លះស្លាប់ទាំងវ័យក្មេង? បេសកកម្មបទពិសោធន៍ជីវិតរបស់ព្រលឹងរបស់អ្នកប្រហែលជាត្រូវបានបញ្ចប់នៅដំណាក់កាលដំបូង (ទារក) នៃអត្ថិភាព។ នៅពេលណាដែលបេសកកម្មបទពិសោធន៍ជីវិតត្រូវបានបញ្ចប់ រាងកាយនឹងត្រូវស្លាប់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលមនុស្សស្លាប់នៅអាយុខុសគ្នា។

ព្រលឹងបន្ទាប់ពីចូលទៅក្នុងរូបកាយត្រូវបានផ្តល់ 'បេសកកម្ម' ពី 1 ព្រះ។ បេសកកម្មគឺដើម្បីទទួលបានជាក់លាក់ 'បទពិសោធន៍ជីវិត' ។ ព្រលឹងបញ្ជូនវត្ថុទាំងនេះទៅ 'មាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ' ។



រូបកាយរបស់ព្រលឹងគឺនៅទីនោះ ដើម្បីធ្វើឱ្យបទពិសោធន៍ជីវិតអាចធ្វើទៅបាន។ ព្រលឹងមួយ។ ទំនាក់ទំនងជាមួយរាងកាយរបស់វាគឺប្រែប្រួល មិនល្អឥតខ្ចោះដូចជា Uni-ខ។

រាងកាយរបស់ព្រលឹងមួយមានទេវតា 2 ដែលត្រូវបានចាត់តាំង ទាំងទេវតាអាណាព្យាបាល។ ១ ការពារបេសកកម្ម (រាងកាយមានឧបទ្វរហេតុមិនមែនជាផ្នែកនៃបេសកកម្ម រាងកាយស្លាប់ ទេវតា១ធ្វើអព្វុតហេតុកើតឡើងទាំងកាយ និងបេសកកម្ម ត្រូវបានរក្សាទុក) ។ ការធ្វើតេស្តទេវតាផ្សេងទៀត (ការល្អ) ភាពចាស់ទុំនៃព្រលឹង

និងភាពខ្លាំងខាងលើលធម៌ (មនសិការ)។

នៅពេលដែលបេសកកម្មរបស់ព្រលឹងត្រូវបានបញ្ចប់ រូបកាយនឹងស្លាប់។ ព្រលឹងផ្លាស់ទីឡើងទៅច្រកទ្វារខាងវិញ្ញាណ។ ច្រកទ្វារខាងវិញ្ញាណងងឹត មានន័យថា 'Gatekeep-er Angel' បញ្ជូនព្រលឹងត្រឡប់មកវិញ (បេសកកម្មមិនពេញលេញ រាងកាយត្រឡប់មកវិញពីការត្រូវបានប្រកាសថាស្លាប់)។ ច្រក ទ្វារខាងវិញ្ញាណដ៏ភ្លឺស្វាង និងព្រលឹងត្រូវបានស្វាគមន៍។

## 1 ព្រះ កំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក!

Soul Prayer 1 God, Creator

of the most beautiful Universe I feel free, lost, without purpose អាណាព្យាបាលដែល មានចិត្តរាបទាបដែលតស៊ូដើម្បីក្លាយជាមនុស្សល្អម្នាក់ដែលបំពេញបេសកកម្ម របស់ពួកគេភ្លើងរំដោះព្រលឹងនេះសម្រាប់ថ្ងៃជំនុំជំរះ ព្រលឹងតែមួយគត់ដែលខកខាន សម្រាប់ សិរីល្អនៃ 1 ព្រះ និងល្អនៃ មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបាននិយាយបន្ទាប់ពីមនុស្សម្នាក់បានស្លាប់។ ត្រូវបានប្រើនៅក្នុងពិធីបញ្ចប់ វិបធាននៅព្រះមេរុ។



ទុក្ខព្រួយ

ការសោកស្តាយជាស្ថានភាពសោកសៅព្រោះសមាជិកគ្រួសារ ឬមិត្តភក្តិបានស្លាប់។ ពេលមនុស្សស្លាប់ សាកសពត្រូវធ្វើកោសល្យវិច័យ បូជាសព និង អចលនវត្ថុ។ ព្រលឹងចាប់ផ្តើម Afterlife ។ មនុស្សដែលខ្វល់ខ្វាយនឹងការរលត់ទៅគឺស្ថិតក្នុងស្ថានភាពនៃការសោយទិវង្គត។ ការសោកសង្រេងកើតឡើង ក្នុងដំណាក់កាលផ្លូវចិត្តផ្សេងៗ។ ទុក្ខព្រួយខ្លាំងបំផុត។

សោកសៅ ការឈឺចាប់ផ្លូវចិត្តដែលមិនអាចទ្រាំបានបន្ទាប់ពីការបាត់បង់។ ទុក្ខសោក ជាបទពិសោធន៍ជីវិតដ៏ឈឺចាប់ បំផុត និងបង្កើតអក្សរដែលមនុស្សម្នាក់អាចជួបប្រទះ។ មួយស្របក់ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺធម្មតា បន្ទាប់មកយើងទទួលរង ការបាត់បង់ និងការឈឺចាប់តាមអារម្មណ៍ស្ទើរតែមិនអាចទ្រាំបាន។ អធិស្ឋាន (ការអធិស្ឋានទុក្ខព្រួយ) បន្តការអធិស្ឋាន។ បន្តការអធិស្ឋានឆ្លងកាត់គ្រប់ដំណាក់កាលនៃទុក្ខព្រួយ! វាជួយ! ប្រតិកម្ម st គឺជាការមិនជឿ។ នេះមិនអាចកើតឡើង បានទេ។ 'ខ្ញុំមិនមាន គម្រោង 1 នេះទេ' ។ ភាពឯកោ, ភាពឯកជនគឺចាំបាច់, សន្តិមគ្គីជាងធម្មតា។



សេចក្តីក្រោធបន្ទាប់កើតឡើងដោយហេតុនៃសេចក្តីទុក្ខអ្នកដទៃ ខ្លួនឯង ព្រះ។ ការសោកសៅមានអារម្មណ៍សោកស្តាយចំពោះការខកខានឱកាស។ អាណិតខ្លួនឯង បន្ទោសខ្លួនឯង។ អ្នកខ្លះទទួលយកការញៀន។

បន្ទាប់មកការចរចាជាមួយ ព្រះ និងជោគវាសនាចាប់ផ្តើម។ ប្រសិនបើខ្ញុំសន្យាថានឹងផ្លាស់ប្តូរ ធ្វើបែបនេះ ឬធ្វើបែបនោះនឹងធ្វើឱ្យការបាត់បង់ត្រឡប់មកវិញ ឬដកការឈឺចាប់។ ការអស់សង្ឃឹមនាំឱ្យមានការគិតប្រាថ្នា។

ការចងចាំនាំទៅរកការនឹកឃើញ ការឆ្លុះបញ្ចាំង និងការពិនិត្យមើលអតីតកាល Realiza-tion of loss sins in. ស្តីកស្រពន់, ភាពទទេរ, អស់សង្ឃឹម និង depress-ion កើតឡើង។

ទីបំផុតការគ្រប់គ្រងទុក្ខសោកមានការវិវត្ត។ ឥឡូវនេះ វាដល់ពេលដែលត្រូវធ្វើឱ្យប្រក្រតីឡើងវិញ ភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងជាមួយជីវិតជុំវិញអ្នក។ ចំណាប់ អារម្មណ៍ជុំវិញត្រលប់មកវិញ។

ក្តីសង្ឃឹមត្រឡប់មកវិញ និងការរៀបចំផែនការក្លាយជារឿងចាំបាច់។ ភ្ជាប់ឡើងវិញ! គ្រួសារ មិត្តភក្តិ សហគមន៍ រង់ចាំការត្រលប់មកវិញរបស់អ្នក។

ទៅខាងក្រៅ។ ជីវិតគឺល្អ! បក្សីកំពុងច្រៀង ព្រះអាទិត្យកំពុងរះ ចេញទៅក្រៅ សុខដុមរមនា! អ្នកមានជីវភាពច្រើនដែលត្រូវធ្វើ។

តើអ្នកផ្សេងទៀតអាចជួយបានដោយរបៀបណា? ការលើកទឹកចិត្តនឹងមិនជួយទេ ការអាណិតអាសូរនឹងមិនជួយទេ ការមិនយល់ចិត្តនឹងមិនអាចជួយ បានទេ។ ការអត់ធ្មត់និងការគាំទ្រនឹងជួយ។

# 1 ព្រះ កំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក!

## ការអធិស្ឋាន ទុក្ខព្រួយ

សូមគោរព 1 ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត។  
សូមស្វាគមន៍សមាជិកនៃសហគមន៍របស់យើង។  
ភ្នែកខ្ញុំស្រក់ដោយទឹកភ្នែក  
បេះដូងរបស់ខ្ញុំត្រូវបានបំបែកនៅក្រោមការឈឺចាប់មិនអាចទទួលបាន  
សូមល្អឯលោមខ្ញុំ ផ្តល់ក្តីសង្ឃឹម និងគោលបំណង  
អាណាព្យាបាលដែលស្មោះត្រង់បំផុតរបស់អ្នក (១)  
ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ

ស្តី ឈ្មោះ)



ប្រើការអធិស្ឋាននេះបន្ទាប់ពីបាត់បង់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ 1 !



## បូជាសព

រាងកាយរបស់មនុស្សមានការចាប់ផ្តើម និងទីបញ្ចប់។ នៅចុងបញ្ចប់នៃព្រលឹងមួយ។ ចាំបាច់ត្រូវដោះលែង។ ដើម្បីធានាថាព្រលឹងត្រូវបានដោះលែង  
ហើយ Afterlife គឺអាចទៅរួច ដែលរាងកាយរបស់មនុស្សត្រូវតែត្រូវបានបូជា។ ប្រសិនបើព្រលឹងមិនត្រូវបានបញ្ចេញ ទេ នោះវាស្ថិតនៅក្នុងកម្រិតដូចខ្មោច។



ការបូជាសព មិនត្រឹមតែត្រូវការដើម្បីដោះព្រលឹងប៉ុណ្ណោះទេ ថែមទាំងដើម្បីសុខភាពផងដែរ។ ពិធីបូជាសពសំអាតបំផ្លាញបាក់គេរក្រោះថ្នាក់ មេរោគ ពពួកដង្កូវក្នុងក្រុម និងផ្សិតដែលអាចរស់នៅក្នុងរាងកាយ។

បូជាសព គឺជា កន្លែងសោវាសាធារណៈរបស់ខេត្ត។ គ្រឿងបរិក្ខារនេះ។

គ្រប់គ្រងកន្លែងបញ្ចុះសព ច្រកបញ្ចប់ និងសួនច្បារ។ នៅទីនេះអ្នកស្លាប់មាន au-topsy ត្រូវបានគេកែច្នៃ និងកែច្នៃឡើងវិញ។

សាកសព៖ អ្នកស្លាប់ទាំងអស់ ត្រូវបានបញ្ជូនទៅតម្កល់សព ដើម្បីធ្វើកោសល្យវិច័យ។ ការធ្វើកោសល្យវិច័យគឺដើម្បីកំណត់មូលហេតុ នៃការស្លាប់ អត្តសញ្ញាណអ្នកស្លាប់ រួមបញ្ចូលនូវសារធាតុពុល ដើម្បីកំណត់ថាតើរាងកាយមានជំងឺឆ្លងតាមវិធីណាក៏ដោយ ហើយអាចឆ្លង ទៅមនុស្សផ្សេងទៀត។ ការរកឃើញកំណត់ថាមានអ្វីកើតឡើងបន្ទាប់។

ការរកឃើញការស្លាប់ដោយធម្មជាតិ សាកសពត្រូវបានបញ្ជូនទៅកាន់ 'End Portal' ។ ការស្លាប់គួរឱ្យសង្ស័យដែលរកឃើញសាកសព ត្រូវបានបញ្ជូនទៅកាន់ 'CiL' (Criminal investigation Lab) ។ ការស្លាប់ដោយការឆ្លងដែលរកឃើញ 'មជ្ឈមណ្ឌលការពារខេត្ត សង្គ្រោះបន្ទាន់' (PDEc) ត្រូវបានជូនដំណឹង។ PDEc យករាងកាយ និងអនុវត្តការដាក់ឱ្យនៅដាច់ដោយឡែកពីគេ។

ការសម្លាប់ខ្លួនមនុស្សមុនអំឡុងពេល ឬក្រោយការធ្វើកោសល្យវិច័យគឺជាអំពើអសីលធម៌ គឺជាបទឧក្រិដ្ឋ។ Cannibalizing គឺការយក ផ្នែករាងកាយ សារធាតុរាងកាយ ស៊ុត មេជីវិតឈ្មោលចេញ។ ការស៊ុតផ្នែករាងកាយគឺជាបទឧក្រិដ្ឋ៖ MS R7 End Portal៖ បន្ទាប់ពីទទួលបានសាកសព បូជាចារ្យរៀបចំសាកសព និងព័ត៌មានចែកចាយ

អចលនទ្រព្យសម្រាប់មើល។ រាងកាយនីមួយៗត្រូវបានរៀបចំតាមរបៀបដូចគ្នាដោយគ្មានករណីលើកលែង។ រាងកាយអាត្រាតមួយ (មនុស្សចាប់ផ្តើមជីវិតអាត្រា ពួកគេបញ្ចប់ជីវិតអាត្រា) គ្របដណ្តប់ដោយបន្ទះក្រណាត់ពណ៌អូលីវដែលមានតែក្បាលដែលអាច មើលឃើញត្រូវបានដាក់ក្នុងមឈូសក្រដាសកាតុងធ្វើកេសធម្មតា។ គ្មានអ្វីអាចបន្ថែមបានទេ (ដាក់ក្នុងមឈូស) ។ គ្មានអ្វីឆ្លងកាត់ ជីវិតបន្ទាប់ពីព្រលឹង។

កាលបរិច្ឆេទ និងពេលវេលានៃការមើលត្រូវបានកំណត់ មនុស្សណាម្នាក់អាចមកនិយាយលា។ អ្នកមើលអាចអធិស្ឋានដោយស្ងៀមស្ងាត់ ដោយប្រើ Soul Prayer និង Relive Good Prayer ឬ Relive Bad Prayer, Grief Prayer។

បូជាសពកំណត់កាលបរិច្ឆេទ និងពេលវេលាសម្រាប់បូជាសព។ ភាពញើរញើនៃ Afterlife ត្រូវបានប្រារព្ធឡើងដោយអែលឌើរពីការ ប្រមូលផ្តុំដែលនៅជិតបំផុត។

មឈូសត្រូវបានបិទដំណើរការបូជា។ ព្រលឹងដែលបានដោះលែងចូលទៅក្នុងទ្វារវិញ្ញាណដែលត្រូវបានស្ងាត់ដោយអ្នកចាំទ្វារ... អ្នក កាន់ទុក្ខ ទទួលបានបន្ទះនីមួយៗដើម្បីយកទៅផ្ទះ។

# 1 ព្រះ កំពុងរង់ចាំស្តាប់ពីអ្នក!

សូមអនុមោទនា ការអធិស្ឋាន ដីល្អ សូមគោរព 1

ព្រះជា អ្នកបង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់ដ៏រាបទាបរបស់អ្នក  
(1 ឈ្មោះ)

សំណើដែលល្អ (ឈ្មោះ) បានធ្វើសមនឹងទទួលបានការទទួលស្គាល់បន្ថែម (ឈ្មោះ) តំណាងឱ្យមនុស្សជាតិ មានអំណោយផល។ ការបំផុសគំនិតដល់អ្នកដទៃ May (ឈ្មោះ) រស់ឡើងវិញ (ចំនួន) ដងនៃសេចក្តីអំណរ នៃអំពើល្អរបស់អ្នកទទួល



ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះជាម្ចាស់ 1 និងសេចក្តីល្អនៃមនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើ  
សម្រាប់មនុស្សល្អមុនឬក្រោយបូជាសព!

រស់ឡើងវិញ ការអធិស្ឋាន អាក្រក់ សូមគោរព 1

ព្រះអ្នក បង្កើតសកលលោកដ៏ស្រស់ស្អាតបំផុត អាណាព្យាបាលដ៏ស្មោះត្រង់ដ៏រាបទាបបំផុតរបស់អ្នក  
(1 សំណើដែលអាក្រក់ (ឈ្មោះ) បានធ្វើសមនឹងទទួលបានការដាក់ទណ្ឌកម្មបន្ថែម (ឈ្មោះ) ឬ ឈ្មោះ)

តំណាងឱ្យអំពើអាក្រក់ដែលជាកំហុសមកលើមនុស្សជាតិ សេចក្តីស្អប់ខ្ពើមដ៏គួរឱ្យស្អប់ខ្ពើម សត្រូវដ៏អាក្រក់ ( name) រស់ឡើងវិញ (ចំនួន)  
ដងរាល់ទុក្ខវេទនារបស់ជនរងគ្រោះ ដើម្បីសិរីរុងរឿងរបស់ ព្រះ 1 និងសេចក្តីល្អរបស់មនុស្សជាតិ ការអធិស្ឋាននេះត្រូវបានប្រើសម្រាប់  
មនុស្ស

អាក្រក់មុនឬក្រោយបូជាសព!



សួនបូជាសព៖ សាកសពត្រូវបានកែច្នៃឡើងវិញតាមរយៈផេះ។ ព្រឹកឡើងបន្ទាប់ពីបូជាផេះត្រូវ  
បាចពេញសួនបូជាសព។



ផេះមិនអាចយកទៅឆ្ងាយបានទេ។ គេតែងតែពាំពេញសួនបូជាសព។

ចំណាំ! អ្នកទោសដែលស្លាប់ក្នុង ការស្តារនីតិសម្បទា ផេះរបស់ពួកគេត្រូវបានបាចពេញលើដីកំប៉ុសបូជាសព។

ការបូជា វត្ថុផ្សេងៗដែលរស់នៅអនុវត្តបានលុះត្រាតែវត្ថុមានរាងកាយរបស់ពួកគេមិនត្រូវបានប្រើក្នុងទម្រង់នៃការកែច្នៃឡើងវិញ។  
សម្រាប់បូជាសព (សត្វចិញ្ចឹម, អ្វីទាំងអស់ poi-sonous, ឈឺ ..) ។ ជាទូទៅ ការបូជាសពគឺដូចគ្នានឹងមនុស្សដែរ។ គ្មានជាតិគីមី  
វត្ថុដែលអាចបរិភោគបាន ឬអាចកែច្នៃឡើងវិញបាន ដីកំប៉ុស...

ពិធីបុណ្យសពនៅទីបញ្ចុះសពមិនអាចទទួលយកបានទេ ពីព្រោះចំនួនប្រជាជនដែល  
កំពុងកើនឡើងត្រូវការប្រើប្រាស់ដីកាន់តែមានប្រយោជន៍។ ពិធីបុណ្យសពទាំងនេះ  
បង្កើតខ្មោចដោយមិនជួលព្រលឹងឡើងវិញ។ កន្លែងបញ្ចុះសពត្រូវបានពេញចិត្ត  
ដោយឥស្សរជនអាក្រក់ដែលបង្ហាញ៖ មឈូសផ្លែ ឬគោលមានតម្លៃថ្លៃ ទីបញ្ចុះសព  
ដែលមានទេសភាពស្អាត។



សារធាតុរក្សាទុកក្នុងអាហារបញ្ឈប់រាងកាយពីការរលួយ ឈប់ប្រើផ្លូវឡើងវិញ។ ផ្លូវលើកទឹកចិត្តខ្មៅដួង  
កម្ម ឬនិងបំផ្លិចបំផ្លាញ។ ផ្លូវដែលគេធ្វើសប្បុរសមានសត្វចង្រៃគ្មានសុខភាព...



មិនមានទីបញ្ចុះសពថ្មីទៀតទេ។ ផ្លូវដែលមានស្រាប់ត្រូវបានបិទ ដីកឡើង។ គ្រឿងចក្រត្រូវបានបូជា និងក្រាលនៅលើសួនច្បារ  
បូជាសព។ ដីនេះត្រូវប្រើក្នុងគោលបំណងផ្សេងទៀត។

ការបូជាសព គឺជាពិធីបុណ្យសពតែមួយគត់ដែលអាចទទួលយកបាន !



ថ្ងៃជំនុំជំរះ ជាផ្នែកមួយនៃ 'រដ្ឋនៃការចាប់ផ្តើម និងចុងបញ្ចប់ និងការកែឡើងវិញ' (ថ្ងៃទី 2) ។ គឺ ២  
S ដំណាក់កាលនៃ Afterlife ។

ព្រលឹងដែលបានស្វាគមន៍ចូលទៅក្នុងទ្វារខាងវិញ្ញាណ។ ត្រូវបានស្វាគមន៍ដោយ Gate-keeper Angel ។ បន្ទាប់មកត្រូវសួរ  
ដោយ ព្រះទី១៖

1 ព្រះ ចង់ពន្យល់អំពីចំណេះដឹងដែលបុគ្គលនោះបានប្រមូលផ្តុំជាបន្តបន្ទាប់។ របៀបដែលចំណេះដឹងនេះត្រូវបានគេយកទៅប្រើសម្រាប់  
ជាប្រយោជន៍ដល់បរិស្ថាន និងសហគមន៍ក្នុងតំបន់។ 1 ព្រះ ចង់ពន្យល់ពីរបៀបចុងក្រោយបង្អស់របស់គាត់។

សារត្រូវបានគេយកចិត្តទុកដាក់ ផ្សព្វផ្សាយ.. 1 ព្រះ ចង់ពន្យល់ពីរបៀបដែលបុគ្គលនោះ។  
បានជួយ Cage Evil ។ អំពើអាក្រក់រាប់ពាន់ឆ្នាំនឹងមកដល់ទីបញ្ចប់។

ចំណាំ! ព្រលឹងមិនអាចប្រើលេស លេងសើច ឬកុហក ព្រះជាម្ចាស់ 1 បានទេ។

បន្ទាប់ពីការពន្យល់ព្រលឹងមួយត្រូវបានសរសើរដោយ 1 ព្រះ សម្រាប់  
អំពើល្អរបស់ខ្លួន និងត្រូវបានស្តីបន្ទោសចំពោះការបរាជ័យ។ ក  
ព្រលឹងឆ្ពោះទៅរកមាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ!



### ត្រៀមសម្រាប់ថ្ងៃជំនុំជំរះ!

រៀនបន្ទាប់មកបង្រៀន; ស្វែងរក ទទួលបាន អនុវត្តចំណេះដឹងទាំងអស់គ្នា។ ប្រើចំណេះដឹងទាំងអស់។  
រស់នៅក្នុងភាពសុខដុមជាមួយខ្លួនអ្នក គ្រួសារ សហគមន៍ និងបរិស្ថាន។  
បន្ទាប់មកឆ្លងកាត់បទពិសោធន៍ជីវិតជាការបន្តចំណេះដឹង (គ្រួសារ ការងារ)។

អាន ធ្វើតាម (អានម្តងហើយម្តងទៀត ស្រូប គិត បន្ទាប់មកធ្វើសកម្មភាព) ផ្សព្វផ្សាយ (ប្រាប់គ្រប់គ្នា) ' Law Giver Manifest 1'  
ចុងក្រោយបង្អស់របស់ព្រះ 'សារ!' មិនយកចិត្តទុកដាក់  
ការបោះពុម្ពផ្សាយសាសនាផ្សេងទៀត។ បំប្លែងអ្នកមិនជឿ!

### ធ្វើល្អ ទទួលខុសត្រូវ ទោសដាក់គុក អំពើអាក្រក់ !!!

'មាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ' ថ្លឹងថ្លែងពីអំពើល្អរបស់ព្រលឹង  
ហើយវាជាអំពើអាក្រក់។ វាធ្វើឱ្យព្រលឹងរស់ឡើងវិញ

ទង្វើ។ បទពិសោធន៍ជីវិតរបស់ព្រលឹងត្រូវបានផ្ទេរទៅ 'Life Experience  
Vault' ។



បទពិសោធន៍ជីវិតរបស់ព្រលឹងមួយត្រូវបានផ្ទេរទៅមាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ៖

វិធានការខាងឆ្វេង  
អំពើល្អ



ផ្នែកខាងស្តាំ  
រាស់វែង ខុស

ផ្នែកខាងឆ្វេងចុះក្រោម (e) អ្នកធ្វើបាន ល្អជាង។ ផ្នែកខាងស្តាំគឺធ្លាក់ចុះ  
(e) អ្នកបានធ្វើ ខុសកាន់តែច្រើន។

**មាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ៖ ផ្នែកខាងឆ្វេងចុះក្រោម (e) អ្នកធ្វើបាន ល្អជាងមុន។**

ព្រលឹងរបស់អ្នករស់ឡើងវិញនូវរាល់អំពើល្អដែលអ្នកបានធ្វើ និងអារម្មណ៍ល្អដែលអ្នកទទួលបានសារជាថ្មីពីអំពើល្អរបស់អ្នក។ ព្រលឹងរបស់អ្នកនឹងមិនត្រឹមតែរស់ឡើងវិញនូវអារម្មណ៍ល្អដែលអ្នកទទួលបាននៃអំពើល្អរបស់អ្នកមានអារម្មណ៍ប៉ុណ្ណោះទេ ថែមទាំងរីករាយដែលគាត់ គ្រួសារ មិត្តភក្តិ និងសត្វចិញ្ចឹមមានអារម្មណ៍ផងដែរ។ អារម្មណ៍ល្អរបស់អ្នកអាចត្រូវបានពង្រីកដោយការអធិស្ឋានពីអ្នកទទួលបានអំពើល្អរបស់អ្នក សុំ 1 ព្រះ ដើម្បីបង្កើនបទពិសោធន៍ ដ៏ល្អរស់ឡើងវិញ ។

**Purity-Scales: ផ្នែកខាងស្តាំគឺធ្លាក់ចុះ (e) អ្នកបានធ្វើ ខុសកាន់តែច្រើន។**

អ្នកនឹងធ្វើស្បើយពីការលឿងចាប់ និងការលឿងចាប់ដែលជនរងគ្រោះរបស់អ្នកធ្លាប់មាន។ អ្នកនឹងមិនត្រឹមតែធ្វើស្បើយពីទុក្ខលំបាក និងការលឿងចាប់របស់ជនរងគ្រោះផ្ទាល់របស់អ្នកប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែក៏ជាការលឿងចាប់ និងការលឿងចាប់របស់ជនរងគ្រោះដោយប្រយោលផងដែរ (គ្រួសារ មិត្តភក្តិ សត្វចិញ្ចឹម...)។ ទុក្ខព្រួយរបស់អ្នកអាចត្រូវបានពង្រីកដោយការអធិស្ឋានពីជនរងគ្រោះដោយសុំ 1 ព្រះជាម្ចាស់ ឱ្យចម្រើន នូវអំពើអាក្រក់ឡើងវិញ ។

**ឧទាហរណ៍។** លោក John Howard មានការគំរាមកំហែងពីក្រោម។ ឧកញ៉ាដែលចូលឈ្មោះបានប្រទេស៤ជាមួយមិត្តភក្តិដួងជន! គេរំលោភធ្វើទារុណកម្ម របួស និងសម្លាប់ (កូន កូន ម្តាយ ឪពុក ជីតា) រាប់ម៉ឺននាក់! បំផ្លាញ រឹបអូស កន្លែងធ្វើការ សាលារៀន ផ្ទះ បន្ទប់ទឹកមនុស្សរាប់ម៉ឺននាក់ គ្មានផ្ទះសម្បែង! រាល់លាននាក់បានក្លាយជាជនភៀសខ្លួន។ Evil John នឹងមានជីវិតរស់ឡើងវិញនៃការងារទុក្ខរបស់មនុស្សគ្រប់គ្នារាប់លាននាក់។ អាណាព្យាបាល អាណាព្យាបាលបានអធិស្ឋាន ពួកគេបានសុំ 1 ព្រះ ដើម្បី ស្តាប់ ការអធិស្ឋាន អាក្រក់របស់យើង

នៅពេលដែល reliving បញ្ចប់ ការចងចាំបច្ចុប្បន្នរបស់ Soul ត្រូវបានលុប ផ្ទេរទៅ Life Experiences Vault ។ ឥឡូវនេះព្រលឹងមួយត្រូវបានចាប់បដិសន្ធិឡើងវិញហើយចូលទៅក្នុងទម្រង់ជីវិតថ្មី។

**ការចាប់បដិសន្ធិឡើងវិញ**

ការចាប់បដិសន្ធិឡើងវិញគឺជាការហ្វឹកហាត់ដោយ ព្រលឹង ឆ្ពោះទៅរកការក្លាយជា An-gel ។ ក្នុងនាមជាកូនជាងព្រលឹងគឺស្ថិតនៅលើខ្សែកោងនៃការរៀនសូត្រដែលងាយនឹងមានកំហុស។ ជាលទ្ធផល បទពិសោធន៍ជីវិតប្រហែលជាមិនអាចរស់នៅបានពេញសមត្ថភាពរបស់វានោះទេ។ បទពិសោធន៍ជីវិតស្រដៀងគ្នានឹងចាំបាច់ត្រូវមានបទពិសោធន៍។

បទពិសោធន៍ជីវិតពីមុនអាចទទួលបានពីទម្រង់ជីវិតណាមួយ (បាក់តេរី សត្វល្អិត រុក្ខជាតិ សត្វ មនុស្ស)។



បទពិសោធន៍ជីវិតកាលពីអតីតកាល និងអ្វីដែលមិនទាន់បានបញ្ចប់ ត្រូវបានប្រើដើម្បីកំណត់បេសកកម្មបន្ទាប់របស់ព្រលឹង និងទម្រង់ជីវិតដែលវាត្រូវបានចាប់កំណើតឡើងវិញ (មិនចាំបាច់ជាមនុស្ស)។

បទពិសោធន៍ជីវិត របស់ព្រលឹងមួយ ប្រមូលផ្តុំរហូតដល់មានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបញ្ចប់រក្ខបណ្តុះបណ្តាល និងក្លាយជាទេវតា។ ការចាប់បដិសន្ធិឡើងវិញនឹងបញ្ចប់នៅពេលដែលព្រលឹងក្លាយជា ទេវតា (អស់កល្បជានិច្ច) ជាមួយនឹងជីវិតចុងក្រោយដែលគ្មានទីបញ្ចប់នៅក្នុង ស្ថានសួគ៌។





**ទេវតា ទេវតា**

ដែលមានសមត្ថភាពធ្វើត្រូវបានទទួលដល់ឋានសួគ៌ដោយ ព្រះ១ ក្លាយទៅជាអ៊ីរ-ណាល់ ហើយផ្តល់សេចក្តីរីករាយដល់ស្ថានសួគ៌ ទី ១ នៃ ទាំងនេះគឺ 'ទេវតាអាណាព្យាបាល' ។

រាល់ពេលដែលទេវតាធ្វើក្លាយជាមនុស្សអស់កល្បជានិច្ច។ មាន ភាពសប្បាយរីករាយ ដ៏អស្ចារ្យ (តន្ត្រី ច្រៀង រាំ សើច ..) នៅស្ថានសួគ៌។



'Guardian Angel' (GA) តាមដានពីរបៀបដែល Miss-ion របស់ Soul កំពុងរីកចម្រើន។ GA ជ្រៀតជ្រែកនៅពេលដែលព្រលឹងរងរងចេញពីបេសកកម្ម ឬព្រឹត្តិការណ៍គំរាមកំហែងដល់បេសកកម្ម របស់វា។ វិធីសាស្ត្រនៃការជ្រៀតជ្រែក GA: មនសិការ, អព្វុតហេតុ, ចក្ខុវិស័យ។



**ចំណាំ!** GA's គឺជាទេវតាតែមួយគត់ដែលអាចធ្វើឱ្យខ្លួនគេមើលឃើញដោយមនុស្ស និងសត្វ ទាំងអស់។

ព្រលឹងមួយបានបញ្ចប់បេសកកម្មរបស់ខ្លួន ទេវតាអាណាព្យាបាល ប្រាប់វាថាថ្ងៃជំនុំជម្រះជិតមកដល់។ Folklore ពិពណ៌នាអំពីអាកប្បកិរិយានេះរបស់ Guardian Angel ថាជាអ្នកច្រើត ឬ Angel of Death! ព្រលឹងមួយកាត់ចំណងរបស់វាជាមួយនឹងរូបកាយរបស់វា។



Flashbacks កើតឡើង ព្រលឹងចាប់ផ្តើមផ្លាស់ប្តូរឆ្ពោះទៅរកពន្លឺដ៏កក់ក្តៅ។

Gatekeeper សម្រេចចិត្តថាតើត្រូវស្វាគមន៍ Soul ឬបញ្ជូនវាមកវិញ ។ Gatekeeper ពិនិត្យមើលព្រលឹងដែលចូលមកនីមួយៗ ប្រសិនបើវាបានបញ្ចប់បេសកកម្ម និងដល់ពេល ដែលត្រូវចូលមក។ ប្រសិនបើបេសកកម្មមិនត្រូវបានបញ្ចប់ ព្រលឹងនឹងត្រលប់ទៅក្នុង រាងកាយវិញ (គ្មានរូបកាយដែលត្រូវត្រឡប់ទៅវិញទេ គឺត្រូវបានចាត់តាំងជារូបកាយថ្មី)។



Gatekeeper គ្រប់គ្រងថ្ងៃជំនុំជម្រះ មាត្រដ្ឋានភាពបរិសុទ្ធ បទពិសោធន៍ជីវិត តុដេក និងគ្រប់គ្រង Guardian Angel ។

មានទេវតាផ្សេងទៀត (ស្មុគស្មាញពេកមិនអាចយល់បានដោយជីវិតរមែងស្លាប់)។

- 1 សកលលោកខាងវិញ្ញាណ របស់ព្រះ គឺ 'ស្ថានសួគ៌'!
- ឋានសួគ៌ជាកន្លែងដែលព្រលឹងក្លាយជា 'អស់កល្បជានិច្ច'!
- 1 ព្រះ ហៅជារៀងរហូតថា: 'ទេវតា!



1 សកលលោកដែលពង្រីករបស់ព្រះចង់បានទេវតាកាន់តែច្រើន!

### ស្លាប់

បុគ្គលដែលស្លាប់ទៅមានសហគមន៍បន្ទាប់បន្សំ : អចលនវត្ថុ,  
ការបន្តចំណេះដឹង បេតិកភណ្ឌ និងប្រពៃណី។ Es-tate ឆ្លងកាត់ចំណេះដឹងបង្ក បទពិសោធន៍  
ជីវិត កេរដំណែល ប្រពៃណីគ្រួសារ និងការចងចាំ។ Es-tate មិនឆ្លងកាត់មុខតំណែង (បញ្ចប់ដោយ  
ការស្លាប់) Pow-er (បញ្ចប់ដោយការស្លាប់) ទ្រព្យសម្បត្តិទាំងអស់ចូលទៅក្នុងរដ្ឋាភិបាល



ចំណូល។ មនុស្សដែលទទួលបានអំណាចទ្រព្យសម្បត្តិក៏ទទួលមរតកដែរ។  
បំណុលនិងកំហុស។ គេទទួលខុសត្រូវ!

បុគ្គលដែលបានចិញ្ចឹមកូន (ជាម្ចាស់, ចិញ្ចឹម, ចិញ្ចឹម) រមែងកើតជាអមតៈ! អ្នកដែលមិនបាន 'កុំ'! កុមារធ្វើឱ្យអ្នក "អមតៈ"!



# AS it is WRITTEN It Shall BE

